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Mintegy húsz vállalkozó részvételével üzleti fórumot tartott Magyarkanizsán a Szabadkai Körzeti Gazdasági Kamara. A községi önkor-
mányzattal közösen megszervezett eseményen a térség 2015-ös gazdasági mozgásait és áruforgalmát tekintették át, de foglalkoztak az aktuális 
gazdasági folyamatokkal is, hogy ezzel is erősítsék a kamara valamint a vállalkozók és az önkormányzat kapcsolatát. A Regionális Gazdasági 
kamara elnöke, Slobodan Vojinović szerint a 2015-ös évben a külfölddel megvalósított 1 milliárd 800 millió dolláros forgalom jó eredmény, 
de lehetne jobb is.

– A Szabadkai Körzeti Gazdasági Kamara tulajdonképpen ezzel a fórummal nyitott az önkormányzatok és a vállalkozók felé is – nyilatkozta 
Fejsztámer Róbert, a Gazdasági, Pénzügyi és Fejlesztési Főosztály vezetője. – Ezt a nyitást mi, mint önkormányzat tárt karokkal fogadtuk, 
és ezek után őszintén remélem, hogy a jövőben nem csak évente egyszer fogunk egy hasonló fórumon a statisztikai adatokról és egyebekről 
beszélgetni, hanem sűrűbben találkozunk majd a kamara képviselőivel itt lenn, a bázisban is. Amennyiben ebbéli törekvéseink megvalósulnak, 
akkor közösen kell megpróbálnunk fókuszáltan, szakcsoportokra, szakterületekre osztva megcélozni azokat a vállalkozókat, akik közép- és 
hosszútávon gondolkodnak és fejlődni szeretnének.

A magyarkanizsai önkormányzat hasznosnak és előremutatónak tartja a kamara nyitását az önkormányzatok és a vállalkozók felé, hisz így 
a kamara is első kézből értesülhet a vállalkozásfejlesztést érintő önkormányzati illetve vállalkozói gondokról, tervekről és elképzelésekről, 
ugyanakkor az önkormányzat és a vállalkozók is első kézből juthatnak azokhoz az információkhoz, amelyekre az önkormányzati fejlesztési 
elképzelések illetve a vállalkozói tervek megvalósításához a leginkább és a lehető legrövidebb időn belül szükségük lehet. Bödő S.
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Nyitás a vállalkozók és az önkormányzatok felé
– Kamarai kezdeményezés a magyarkanizsai vállalkozók irányába –


